
Referat	  fra	  Kolsås	  Vel	  styremøte	  22	  september	  2015	  
Til	  stede:	  Trude,	  Olve,	  Bjørn,	  Janne.	  Meldt	  forfall:	  John,	  Terje	  
	  
Sak	  1:	  Nadderud	  idrettspark	  
Janne	  har	  kontaktet	  Bærum	  kommune	  v/	  Arthur	  Wøhni.	  Vi	  får	  utsettelse	  til	  å	  
skrive	  uttalelse	  om	  Nadderud	  idrettspark,	  samt	  at	  vi	  skal	  sette	  på	  høringsliste	  
hos	  planetaten.	  	  
	  
Styret	  mener:	  	  

Det	  er	  kritikkverdig	  at	  kommunen	  ikke	  har	  informert	  uoppfordret	  
nabosameiene	  (Kjonejordet	  Sameie	  og	  Hauger	  Park	  Boligsameie)	  og	  
Kolsås	  Vel	  om	  denne	  mulige	  utbyggingen.	  Vi	  har	  heller	  ikke	  blitt	  informert	  
om	  rulleskibanen	  utenfor	  Kjonejordet.	  Vi	  ber	  om	  at	  Bærum	  kommune	  
(Plan-‐	  og	  bygningsetaten,	  	  samt	  alle	  andre	  relevante	  etater)	  i	  fremtiden	  	  
opplyser	  om	  utbygginger	  i	  fremtiden.	  Naboer	  og	  Kolsås	  Vel	  må	  bli	  
informert	  og	  ha	  en	  påvirkningsmulighet	  til	  valg	  av	  løsninger	  o.a.	  

	  
Janne	  informerer.	  
	  
Sak	  2:	  P-‐plasser	  til	  Kolsåstoppen	  nå	  på	  plass	  i	  Toppåsveien.	  	  Men	  hvor	  er	  skilt	  
som	  opplyser	  om	  alternative	  stier	  til	  toppen,	  og	  andre	  utgangspunkt	  for	  turen?	  
Trude	  tar	  seg	  en	  tur,	  og	  tar	  bilde.	  	  
	  
Sak	  3:	  Søppelkassene	  i	  turområdet	  ved	  Rud.	  Her	  ser	  vi	  fortsatt	  rester	  etter	  
stativene,	  men	  det	  er	  flere	  år	  siden	  de	  har	  vært	  i	  stand.	  Hvem	  har	  ansvaret?	  Hva	  
kan	  gjøres?	  	  
Bjørn	  undersøker.	  
	  
Sak	  4:	  Årsmøte	  i	  BIP	  i	  januar?	  	  
Olve	  undersøker	  med	  hallen	  om	  lokale	  
	  
Sak	  5:	  Nytt	  lokale	  for	  styremøter	  
Sushien	  på	  Kolsås?	  
Trude	  undersøker.	  
	  
Sak	  6.	  Hjemmesiden:	  
Loppemarked	  (Janne)	  
Nadderud-‐park	  (Janne)	  
Søplekassene	  (Bjørn)	  
Kolsåstoppen	  (Trude)	  
Kolsåssenteret,	  med	  barn?	  (Olve)	  
Nye	  treningsapparater	  (Trude)	  
	  
Saker	  som	  må	  vente	  på	  ansvarlige	  personer	  (jf	  forrige	  referat):	  
Avis,	  medlemslister	  og	  kontingent	  
	  
Ellers:	  Styreweb	  er	  oppe	  og	  går.	  Janne	  får	  e-‐poster.	  	  
	  
Neste	  møte:	  torsdag	  29.	  Oktober,	  19.00,	  kanskje	  hos	  Trude,	  Kløftavn.	  26.	  	  


